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            Secretariaat: Veerweg 4, 4112 PC Beusichem 

 

 

 

Geachte leden van de Raad, 

 

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 

 

Omdat er in beschermd weidevogelgebied op grote schaal ingrepen plaatsvonden zonder 

benodigde vergunning hebben wij in 2022 handhavingsverzoeken ingediend waarbij het 

vooral ging om het op omzetten van grasland in akkers, maar in een enkel geval ook om het 

ophogen van percelen en om het dempen van sloten.  

 

Er ontstond grote onrust rondom deze handhavingsverzoeken en daarom zijn we met de 

gemeente en de agrarische natuurvereniging in gesprek gegaan om te komen tot een 

gezamenlijke oplossing. De handhavingsverzoeken hebben wij aangehouden. 

Nadat de agrarische natuurvereniging afhaakte is het overleg met de gemeente voortgezet.  

 

Na twee jaar overleggen is er nog steeds geen overeenstemming. Wel is er een afspraak om 

onafhankelijk weidevogelonderzoek te laten uitvoeren en de uitkomsten daarvan zouden als 

input gebruikt kunnen worden voor het omgevingsplan buitengebied. Er is evenwel nog geen 

opdrachtformulering of planning voor dit onderzoek en ook de planning voor het 

omgevingsplan is nog onduidelijk. Ons wordt wél gevraagd om tot die tijd, dus voor 

onbepaalde tijd, af te zien van handhaving. 

 

Nu ligt er de Notitie Uitgangspunten Omgevingsplan Buitengebied. En tot onze verbijstering 

lezen wij daarin niets over betere bescherming van de weidevogels. Integendeel, op pagina 13 

wordt gesteld dat agrarische activiteiten alleen “waar mogelijk” hoeven bij te dragen aan het 

landschap. En op pagina 14 wordt melkveehouders alle vrijheid geboden om grasland om te 

zetten in akkerland. Er wordt, met andere woorden, vooruitgelopen op de uitkomsten van het 

onderzoek. Onze vragen hierover werden afgedaan met de constatering dat in de 

Omgevingsvisie al genoeg gezegd is over weidevogels. 

 

Geachte leden van de raad, onze intentie is nog steeds om tot een gezamenlijke oplossing te 

komen voor betere bescherming van de weidevogelpopulatie in onze gemeente. De Europese 

Commissie vraagt dat ook van ons en om die reden hebben we ook nog zeer recent met LTO 

overlegd. Maar daarvoor is voor ons wel nodig dat de gemeente in de Nota van 

uitgangspunten duidelijk maakt dit onderwerp serieus te nemen. 

 

Wij willen u dan ook het volgende vragen: 

1. Amendering van de nota uitgangpunten, zodanig dat recht gedaan wordt aan bescherming 

en herstel van onze weidevogelpopulaties en waarbij ingezet wordt op het inperken van 

schadelijke ingrepen als scheuren, dempen en ophogen in kansrijke gebieden. Wij wijzen u 

erop dat herstel vooral samenhangt met een goede inrichting van het gebied in combinatie van 

een goed beheer. 
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2. Het college te vragen om een toezegging m.b.t. de planning van het onafhankelijk 

onderzoek en een toezegging de resultaten van dat onderzoek zeer serieus te nemen. 

3. Het college te vragen om duidelijkheid m.b.t. de planning van het Omgevingsplan 

Buitengebied en, indien dit later wordt dan 31 december 2025, te komen met een tussentijdse 

beleidsnotie Weidevogelbescherming (zoals dat ook voor containerteelt is gebeurd). De 

resultaten van het onafhankelijke onderzoek moeten in elk geval als uitgangspunt dienen voor 

deze notitie. 

 

Voor ons is van belang dat wij erop kunnen vertrouwen dat de gemeente serieus omgaat met 

de weidevogelbescherming. Als, en zolang dat vertrouwen er is zullen wij geen handhavings- 

verzoeken indienen bij overtredingen, waar het gaat om het scheuren van grasland. 

Bij de voorliggende Nota van Uitgangspunten ontbreekt dat vertrouwen nog. Wij vragen dan 

ook uw steun om ervoor te zorgen dat er een solide basis komt voor een gezamenlijke 

oplossing. 

 

 

Dank voor uw aandacht en natuurlijk graag bereid tot verdere toelichting. 

 

J.T. Wildschut 

voorzitter Stichting Milieuwerkgroep Buren  


